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Abstract (en)
[origin: US5127436A] The device comprises an assembly intended to be mounted on a closure valve of a high pressure container and comprises
a manual control device operating a distribution valve in which the upstream end communicates with the closure valve, a pressure reducer and a
safety device against over pressures between the distribution valve and an outlet for connection to a user circuit, as well as a manometer which
measures the pressure upstream of the distribution valve. A pusher-rod operates the valve of the closure valve in response to a movement of the
distribution valve.

Abstract (fr)
Le dispositif comprend un ensemble (8) destiné à être monté sur une valve d'obturation (3) d'un conteneur haute pression (1) et comprend un
organe de commande manuelle (28) actionnant un clapet de distribution (11) dont l'amont communique (34) avec la valve d'obturation (3), un
détendeur (14) et un dispositif de sécurité contre les surpressions (23) entre le clapet de distribution (11) et une sortie (22) de raccordement à un
circuit utilisateur, ainsi qu'un manomètre (36) mesurant la pression en amont du clapet de distribution (11). Une tige-poussoir (35) actionne le clapet
(4) de la valve d'obturation (3) en réponse à un actionnement du clapet de distribution (11). <IMAGE>
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